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Protokół Nr XXVIII/17 

   z XXVIII Sesji Rady Gminy Celestynów kadencji 2014-2018 

  odbytej w dniu 24 sierpnia 2017 roku 

 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni Rady Gminy Celestynów                                         -  wg załączonej listy obecności 

2. Wójt Gminy Celestynów                                                    -  Witold Kwiatkowski, 

3. Zastępca Wójta Gminy Celestynów                                   -  Piotr Rosłoniec,  

6. Sołtysi                                              -  wg załączonej listy obecności 

Inne osoby zaproszone. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 12 Radnych, co stanowi  quorum 

niezbędne  do podejmowania  przez Radę Gminy prawomocnych uchwał.  Przypomniał 

artykuły ze Statutu Gminy Celestynów dotyczące prowadzenia Sesji. Następnie odczytał 

proponowany porządek obrad Sesji: 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Wręczenie Panu Przemysławowi Kępka zaświadczenia o wyborze na radnego oraz złożenie 

przez niego ślubowania. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach:  

  a) powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy i ich przewodniczących; 

  b) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok; 

  c) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2017-2026; 

  d) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki;  

  e) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność  

      Gminy Celestynów na czas określony; 

  f) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Celestynów do realizacji projektu partnerskiego; 

  g) nadania nazw ulic położonych w Celestynowie; 

  h) zmiany uchwały Nr 21/15 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 stycznia 2015 roku w 

sprawie  powołania Komisji Inwentaryzacyjnej; 

  i) gromadzenia dochodów na wydzielonym rachunku przez samorządowe jednostki 

budżetowe      prowadzące działalność w zakresie oświaty; 
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  j) zmiany uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, 

organizacyjnej i finansowej jednostek organizacyjnych prowadzonych przez Gminę 

Celestynów oraz nadania statutu     Zakładu Obsługi Szkół Gminy Celestynów. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

5. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

6. Sprawy różne. 

7. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 28 czerwca 2017 roku.  

8. Zamknięcie obrad.  

                                                                                                                 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność  

Gminy Celestynów na czas określony oraz  wprowadzenie do porządku obrad następujących 

projektów uchwał: w sprawie wyrażenia woli na zrzeczenie się odszkodowania za 

nieruchomości przejęte pod Rondo w Celestynowie, przystąpienia Gminy Celestynów do 

Programu rozwoju gminnej  i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019 poprzez 

realizację zadania pn. „Przebudowa ulic: Mickiewicza, Krasińskiego, Parkowej w Starej 

Wsi”;  w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Brusy 

w województwie pomorskim; w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Celestynów a Gminami: Kołbiel, Karczew i Wiązowna.  

 

Wnioski zostały przyjęte. (12 głosów za). 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów po zmianach:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Wręczenie Panu Przemysławowi Kępka zaświadczenia o wyborze na radnego oraz złożenie 

przez niego ślubowania. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach:  

  a) powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy i ich przewodniczących; 

  b) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok; 

  c) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2017-2026; 

  d) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki;  

  e) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Celestynów do realizacji projektu   

     partnerskiego; 

  f) nadania nazw ulic położonych w Celestynowie; 

  g) zmiany uchwały Nr 21/15 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 stycznia 2015 roku w 

sprawie  powołania Komisji Inwentaryzacyjnej; 

  h) gromadzenia dochodów na wydzielonym rachunku przez samorządowe jednostki 

budżetowe      prowadzące działalność w zakresie oświaty; 

  i) zmiany uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, 

organizacyjnej i      finansowej jednostek organizacyjnych prowadzonych przez Gminę 

Celestynów oraz nadania statutu     Zakładu Obsługi Szkół Gminy Celestynów; 
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 j) wyrażenia woli na zrzeczenie się odszkodowania za nieruchomości przejęte pod Rondo w 

Celestynowie; 

k) przystąpienia Gminy Celestynów do Programu rozwoju gminnej  i powiatowej 

infrastruktury drogowej na lata 2016-2019 poprzez realizację zadania pn. „Przebudowa ulic: 

Mickiewicza, Krasińskiego, Parkowej w Starej Wsi”; 

l) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Brusy w województwie 

pomorskim; 

m) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Celestynów a Gminami: Kołbiel, Karczew i Wiązowna.  

4. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

5. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

6. Sprawy różne. 

7. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 28 czerwca 2017 roku.  

8. Zamknięcie obrad.  

 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty. (12 głosów za) 

 

Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej wręczył nowo wybranemu radnemu 

Przemysławowi Kępka zaświadczenia o wyborze. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik odczytał rotę ślubowania o treści:                  

,,Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego prawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców”.   

 

Radny Przemysław Kępka wypowiedział słowa:,, Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.“ 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powitał radnego. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że gratuluje radnemu wyboru i życzy sukcesów. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy na zebranie Komisji w 

celu zaopiniowania dodatkowego projektu uchwały. 

 

5 minut przerwy. 
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Ad.pkt.3, ppkt. a) 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy i 

ich przewodniczących. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala odczytał treść projektu uchwały. W dniu 4 kwietnia 

2017 roku Komisarz Wyborczy w Warszawie stwierdził wygaśnięcie mandatu radnego Piotra 

Lisowskiego wybranego do Rady Gminy Celestynów  na kadencję 2014-2018. W wyniku 

wyborów uzupełniających do Rady Gminy Celestynów przeprowadzonych w dniu 2 lipca 

2017 roku radnym Rady Gminy Celestynów na kadencję 2014-2018 wybrany został 

Przemysław Kępka. Radny będzie pracował w Komisjach Zdrowia i Oświaty. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy i 

ich przewodniczących. 

 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za). W głosowaniu brał udział radny Przemysław 

Kępka. 

 

Ad.pkt.3, ppkt. b) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt zakłada zmniejszenie planu dochodów 

budżetu o kwotę ponad 120.000,00 zł oraz zwiększenie planu wydatków budżetu o kwotę 

ponad 350.000,00 zł. W wyniku zaplanowanych zmian zwiększa się deficyt o kwotę 

471.987,00 zł. Zwiększa się potrzeby pożyczkowe o kwotę 500.000,00 zł. Wprowadza się do 

budżetu ostatnią pulę środków wolnych w kwocie 500.000,00 zł i te środki zostaną 

przeznaczone na spłatę kredytów i pożyczek zaciągniętych w latach poprzednich. Z 

ważniejszych wydatków dokonuje  się  zwiększenia na: budowę przydomowych 

biologicznych oczyszczalni ścieków; zagospodarowanie terenu wokół Przedszkola 

Samorządowego w Celestynowie;  przebudowę ul. Leśnej w Glinie. Autopoprawką Nr 1 

zabezpiecza się środki w kwocie 10.000,00 zł dla Gminy Brusy poszkodowanej przez 

nawałnice. Autopoprawka Nr 2 dotyczy wprowadzenia dotacji celowej w wysokości                 

ponad 1149 zł na Stowarzyszenie rozwoju wsi Podbiel.  
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Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że na 

pierwszym posiedzeniu  Komisji projekt uchwały i autopoprawka Nr 1 została zaopiniowana 

pozytywnie, na drugim posiedzeniu autopoprawka Nr 2 została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok. 

 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za). 

 

Ad.pkt.3, ppkt. c) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na 

lata 2017-2026. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że zachodzi konieczność wprowadzenia zmian w 

wpf. Są one spowodowane podjętą przez radnych uchwałą w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Celestynów na 2017 rok oraz także Zarządzeń Wójta Gminy Celestynów. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt pozytywnie jednogłośnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów 

na lata 2017-2026. 

 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za). 

 

Ad.pkt.3, ppkt. d) 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że zaciąga się pożyczkę długoterminową w 

Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w kwocie 

500.000,00 zł na pokrycie planowanego deficytu związanego z realizacją zadania 

„Termomodernizacja gminnych obiektów użyteczności publicznej i budynków 

komunalnych”. Chodzi o Szkołę podstawową w Regucie oraz część budynku byłego 



6 
 

Gimnazjum. Gmina będzie miała możliwość uzyskania umorzenia w wysokości do 50% 

wartości zaciągniętej pożyczki. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki. 

 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za).  

 

Ad.pkt.3, ppkt. e) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Celestynów do 

realizacji projektu partnerskiego. 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt zakłada pozyskanie 200 tys. zł  na 

znaczącą poprawę informatyzacji Urzędu. Wkład Gminy jest jedynie osobowy. Pracownicy 

muszą uczestniczyć w szkoleniu. Planowane jest pozyskanie modułu Kancelarii oraz modułu 

związanego z podatkami. Liderem jest Góra Kalwaria a pozostali członkowie to: Tarczyn, 

Celestynów, Cegłów, Izabelin, Gmina – Miasto Ząbki, oraz powiat wołomiński i powiat 

warszawski zachodni. Na 31 złożonych wniosków nasz wniosek jest na 12 miejscu. Na tą 

chwilę 15 pierwszych otrzymuje dofinansowanie. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Celestynów do 

realizacji projektu partnerskiego. 

 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za).  

 

Ad.pkt.3, ppkt. f) 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic położonych w Celestynowie. 
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Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy nadania nazw trzech ulic w 

Celestynowie. W dniu 2 września 2016 r. weszła w życie ustawa z dnia 1 kwietnia 2016 r. o 

zakazie propagowania komunizmu lub innego ustroju totalitarnego przez nazwy budowli, 

obiektów   i urządzeń użyteczności publicznej. Organy jednostek samorządu terytorialnego 

mają obowiązek zmienić  w terminie 12 miesięcy od dnia wejścia w życie w/w ustawy nazwy 

budowli, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, w tym nazwy dróg, ulic, rond, mostów 

i placów upamiętniających osoby, organizację, wydarzenia lub daty symbolizujące, 

propagujące komunizm lub inny ustrój totalitarny.   Na terenie miejscowości Celestynów 

znajdują się miedzy innymi ulice Obrońców Pokoju, Partyzantów i Czesława Skupiewskiego.  

Zgodnie z wytycznymi Instytutu Pamięci Narodowej dotychczasowe nazwy ulic Partyzantów 

oraz Obrońców Pokoju nie wymagają zmiany nazwy, o ile samorząd przyjmie nową uchwałę, 

precyzującą w uzasadnieniu w sposób nie budzący wątpliwości,  że przedmiotowe nazwy w 

swoim zakresie upamiętnienia nie podlegają normom wskazanym w art. 1 ustawy z dnia 1 

kwietnia 2016 r. o zakazie propagowania komunizmu lub innego ustroju totalitarnego przez 

nazwy budowli, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej. Rada Gminy Celestynów 

nadając nazwę ulicy Partyzantów składa hołd dla partyzantów, którzy walczyli w strukturach 

Związku Walki Zbrojnej, Armii Krajowej, związku Wolność  i Niezawisłość, Narodowych Sił 

Zbrojnych, Batalionów Chłopskich oraz mniejszych organizacji, których celem była walka o 

niepodległą i suwerenną Polskę. Rada Gminy Celestynów nadając nazwę Obrońców Pokoju 

upamiętnia działania  i zabiegi władz Rzeczypospolitej Polskiej o zachowanie pokoju w 1939 

roku. Rada Gminy Celestynów nadając nazwę Czesława Skupiewskiego upamiętnia jego 

osobę jako mieszkańca Celestynowa, który mieszkał w rejonie przedmiotowej ulicy i zapisał 

się w pamięci mieszkańców jako osoba która korzystała z wybudowanej przez siebie 

prywatnej mini elektrowni. W Kronice ważniejszych wydarzeń Celestynowa napisanej przez 

Władysława Kurkiewicza inż. Czesław Skupiewski został określony jako zasłużony dla 

tutejszego środowiska w zakresie elektryfikacji. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie nadania nazw ulic położonych w Celestynowie. 
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Uchwała została podjęta. (13 głosów za).  

 

Ad.pkt.3, ppkt. g) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 21/15 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 

stycznia 2015 roku w sprawie  powołania Komisji Inwentaryzacyjnej. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że Komisja Inwentaryzacyjna sporządza spis 

inwentaryzacyjny mienia, które podlega nabyciu na jej rzecz. Proponowany skład Komisji to: 

1) Bartłomiej Bandych -przewodniczący, 

2) Dorota Popis -zastępca przewodniczącego, 

3) Leszek Gąsiorowski –członek, 

4) Wiesław Jagiełło – członek, 

5) Ilona Kruszelnicka –członek. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 21/15 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 

stycznia 2015 roku w sprawie  powołania Komisji Inwentaryzacyjnej. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za, 1 wstrzymujący).  

 

Ad.pkt.3, ppkt. h) 

Podjęcie uchwały w sprawie gromadzenia dochodów na wydzielonym rachunku przez 

samorządowe jednostki budżetowe  prowadzące działalność w zakresie oświaty. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że w związku z tym, że zmieniły się przepisy 

wprowadzające prawo oświatowe oraz dokonane zostały pewne zmiany organizacyjne jeśli 

chodzi o funkcjonowanie placówek oświatowych na terenie naszej Gminy konkretnie został 

rozwiązany Zespół Szkół w Celestynowie  i  został utworzony Zespół Szkolno-przedszkolny 

w Starej Wsi zachodzi konieczność podjęcia niniejszej uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie gromadzenia dochodów na wydzielonym rachunku przez 

samorządowe jednostki budżetowe  prowadzące działalność w zakresie oświaty. 

 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za).  

 

Ad.pkt.3, ppkt. i) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi 

administracyjnej, organizacyjnej i      finansowej jednostek organizacyjnych prowadzonych 

przez Gminę Celestynów oraz nadania statutu     Zakładu Obsługi Szkół Gminy Celestynów. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że w związku ze zmianami organizacyjnymi w 

placówkach oświatowych zachodzi konieczność podjęcia niniejszej uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi 

administracyjnej, organizacyjnej i  finansowej jednostek organizacyjnych prowadzonych 

przez Gminę Celestynów oraz nadania statutu     Zakładu Obsługi Szkół Gminy Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za).  

 

Ad.pkt.3, ppkt. j) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli na zrzeczenie się odszkodowania za 

nieruchomości przejęte pod Rondo w Celestynowie. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że planowane jest przerobienie skrzyżowania ulic 

Św. Kazimierza, Rękasa i Reguckiej w Celestynowie na rondo. Zgodnie z dokumentacją 

przedmiotowej inwestycji  podziału wymagają  dwie nieruchomości stanowiące własność 
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Gminy Celestynów o powierzchniach 128 m2 i 429 m2. Jeżeli przemawia za tym interes 

społeczny lub gospodarczy Skarb Państwa albo jednostka samorządu terytorialnego mogą 

zrzec się w całości lub w części odszkodowania za nieruchomości, które stały się własnością 

odpowiednich jednostek samorządu terytorialnego w odniesieniu do dróg wojewódzkich, 

powiatowych i gminnych  z dniem, w którym decyzja o zezwoleniu na realizację inwestycji 

drogowej stała się ostateczna. W tym przypadku Gmina Celestynów wyraża wolę zrzeczenia 

się odszkodowania za nieruchomości, które przejdą na własność Województwa 

Mazowieckiego i będzie to stanowiło wkład Gminy w realizację tej inwestycji.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia woli na zrzeczenie się odszkodowania za 

nieruchomości przejęte pod Rondo w Celestynowie. 

 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za).  

 

Ad.pkt.3, ppkt. k) 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Celestynów do Programu rozwoju gminnej  

i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019 poprzez realizację zadania pn. 

„Przebudowa ulic: Mickiewicza, Krasińskiego, Parkowej w Starej Wsi”. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że podjęcie Uchwały pozwoli Gminie Celestynów na 

złożenie wniosku, a po jego zaakceptowaniu na realizację zadania pn. „Przebudowa ulic: 

Mickiewicza, Krasińskiego, Parkowej w Starej Wsi”  w ramach Programu rozwoju gminnej i 

powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019. Skutkiem finansowym podjęcia 

uchwały będzie możliwość otrzymania dofinansowania w ramach ww. programu w 

wysokości do 50 % wartości przedsięwzięcia. W przypadku uzyskania dofinansowania 

inwestycja będzie realizowana w przyszłym roku. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
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Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Celestynów do Programu rozwoju 

gminnej  i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019 poprzez realizację zadania 

pn. „Przebudowa ulic: Mickiewicza, Krasińskiego, Parkowej w Starej Wsi”. 

 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za).  

 

Ad.pkt.3, ppkt. l) 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Gminy Brusy w województwie pomorskim. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że skutki nawałnicy, która przeszła przez tereny 

województwa pomorskiego w bieżącym roku  mają ogromny wymiar finansowy. Zniszczeniu 

uległa infrastruktura drogowa i energetyczna, budynki użyteczności publicznej, budynki 

mieszkalne i gospodarcze. Starosta Powiatu Chojnickiego oraz Burmistrz Gminy Brusy 

zwrócili się z apelem do przedstawicieli samorządów o wsparcie finansowe. Gmina Brusy z 

zgodnie z rozporządzeniem znalazła się w wykazie gmin poszkodowanych przez nawałnicę. 

Pomoc gminy Celestynów w wysokości 10.000,00 zł zostanie przeznaczona na naprawę 

infrastruktury drogowej.  

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Gminy Brusy w województwie pomorskim. 

 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za).  

 

Ad.pkt.3, ppkt. m) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Celestynów a Gminami: Kołbiel, Karczew i Wiązowna. 
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że zawarcie porozumienia międzygminnego 

spowoduje stworzenie grupy zakupowej gazu ziemnego. Dzięki temu będzie można uzyskać 

niższą cenę i zrealizować oszczędności w zakresie kosztów ogrzewania placówek 

użyteczności publicznej. Gmina Celestynów będzie pełniła funkcję Lidera. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że umowy ze dostawcą gazu są podpisywane 

indywidualnie. Jak Gminy rozwiążą problem w zakresie wyliczenia ile każda Gmina pobiera 

tego gazu od spółki gazowniczej i czy jest to w ogóle możliwe, ponieważ Gmina nie prowadzi 

rejestru indywidualnego od każdego przyłącza ile każde przyłącze zużywa gazu. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt dotyczy grupowego zakupu gazu dla 

budynków użyteczności publicznej a nie dla budynków prywatnych, mieszkalnych. Prywatni 

właściciele być może też mogą się łączyć w grupy i negocjować ceny, tylko jak samorządy 

się zorientowały to te rabaty, które są w umowach są na poziomie zerowym. Umowę z 

instytucją gazową można wypowiedzieć w terminie miesiąca. Są dostawcy gazu poza PGNIG, 

które oferują niższą cenę gazu. Każda oszczędność jest na plus. Gmina będzie zawierała 

porozumienie z jednostkami organizacyjnymi a zakup będzie dokonywany na rok. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Celestynów a Gminami: Kołbiel, Karczew i Wiązowna. 

 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za).  

 

Ad. pkt 4. 

Sprawozdanie z działalności Wójta pomiędzy Sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zapytał czego dotyczy sprawa o eksmisję. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że sprawa prawdopodobnie dotyczy eksmisji z lokalu 

mieszkalnego domu nauczyciela. 



13 
 

Ad. pkt 5. 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że przy trasie S 17 było kilka lat temu było robione 

oświetlenie i niektóre lampy pokrywają się z koroną drzew tak, że ich nie widać. Poprosił, 

aby drzewa te w porozumieniu z zarządem S17 poprzycinać albo usunąć.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że skontaktuje się z Dyrektorem Rejonu w tej 

sprawie. 

 

Radna Alina Kozera czy zostały zwiększone środki oprócz subwencji oświatowej na 

zmiany, które występują w Oświacie od 1 września br. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że żadne środki dodatkowe na ten cel nie zostały 

przekazane do Gminy Celestynów. W budżecie zostały zabezpieczone środki w wysokości 

ponad 400 tys. zł na ewentualne wypłacenie odpraw dla nauczycieli odchodzących na 

emeryturę. Działamy w oparciu o środki własne. Nie wiadomo tak naprawdę czy środków 

zabezpieczonych w budżecie wystarczy. Pod koniec września będzie pełniejsza informacja. 

 

Radny Piotr Stelmach zapytał, kiedy kończy się pierwszy etap remontów dróg.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że I etap jeszcze trwa. Związane jest to z 

niekorzystnymi warunkami atmosferycznymi. 

 

Radny Wiktor Piasecki zapytał, czy wiadomo coś na temat inwestycji ul. Pogorzelskiej. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że wczoraj zostało podpisane ogłoszeni o wszczęcie 

postępowania przetargowego. Wcześniej był przygotowywany SIWZ oraz opracowywany 

kosztorys na kolejny odcinek. Najprawdopodobniej dzisiaj przetarg został ogłoszony. 

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że docierają do niego niepokojące informację na temat 

ruchu kołowego na drodze od S17 do Celestynowa i z powrotem. Dotyczy to aut 

przedsiębiorcy Pana Młota. Jeżdżą one piątki, soboty i niedziele i rozwijają one dużą 

prędkość na tym odcinku. Ludzie się skarżą, że jest to niebezpieczne. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że dziękuje za zgłoszenie. 
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Ad. pkt 6. 

Sprawy różne. 

 

Radny Paweł Felczyk podziękował Zastępcy Wójta za szybką pomoc w wyłapaniu młodego 

bociana, który sam został w gnieździe. 

 

Radni ustalili wstępnie zorganizowanie Komisji wyjazdowej odnośnie inwestycji około 

połowy września. 

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że w poprzedniej kadencji były popularne Sesje 

wyjazdowe i zwrócił się do Przewodniczącego Rady czy ewentualnie nie warto by było do 

tego wrócić. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że obecnie odbywają się zebrania 

sołeckiej, na których radni też bywają. Propozycja zostanie przemyślana.  

 

Radny Leszek Gąsiorowski zaproponował, aby na zebraniach wiejskich mieszkańcy się 

wypowiedzieli czy chcą Sesje wyjazdowe czy nie. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poprosił radnych, aby w jego imieniu zapytali 

mieszkańców odnośnie organizacji Sesji wyjazdowej. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski podziękował radnym, sołtysom, dyrektorom, kierownikom, 

którzy wzięli udział w obchodach 65-lecia Gminy Celestynów oraz organizatorom tego 

wydarzenia i wszystkim służbom. Zaprosił również na uroczyste otwarcie przedszkola w 

Celestynowie, które nastąpi w środę 30 sierpnia o godzinie 13:00 oraz Narodowe Czytanie, 

które odbędzie się 2 września o godzinie 17:00. Odnośnie sprawy przejazdu bezkolizyjnego w 

Celestynowie poinformował, że zgodnie z opinią wyrażoną na Komisji dzisiaj zostało 

wystosowane pismo do PKP, że Gmina nie wyraża zgody na likwidację dwóch przejazdów w 

Celestynowie tylko jednego, czyli przejazd na ul. Prostej miałby zostać. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec poinformował, że 10 września br. jest bieg oraz mecz piłki 

nożnej. Zachęcił radnych i sołtysów do zapisania się. 
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że Pani Elżbieta Osuch została wybrana Dyrektorem 

Zespołu Szkolno-przedszkolnego w Starej Wsi. 

 

Ad.pkt.7. 

Protokół z Sesji z dnia 28 czerwca 2017 roku został przyjęty. (13 głosów za). 

 

Ad.pkt.8. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zamknął obrady. 

 

 

 

 

                                                             Przewodniczący Rady Gminy Celestynów 

 

                                                                             Romuald Ziętala 

 

 

 

Sporządziła: Katarzyna Świderska 


